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BOT-overleg met raad inzake pilot Rol van de raad bij Westpoort - De Scheg op 21 april 
2021. 
Aanvang: 19.30 uur. 
 
De raad heeft aangegeven graag de gebiedsontwikkeling van Westpoort-De Scheg als pilot te 
gebruiken voor het bepalen van de rol van de raad bij grote projecten. Dat is door het college 
toegezegd.  We denken aan een BOT-overleg in 2 delen. 
 
Deel 1 gaat over de Kansenkaarten. 
We zijn voor Westpoort-De Scheg gestart met het opstellen van zogenaamde Kansenkaarten. Er 
zijn gesprekken geweest met interne en externe deskundigen, er is eind 2020 een enquëte 
uitgezet en er heeft op 8 februari 2021 een Toekomstgesprek plaatsgevonden met 
geïnteresseerde bewoners en bedrijven. 
 
In het BOT-overleg wordt een toelichting gegeven op hetgeen er tot dusverre is opgehaald aan 
kansen en wordt de raadsleden gevraagd naar de ideeën en kansen die zij zien voor deze 
locaties. Hiermee worden de Kansenkaarten verder verrijkt en afgerond als tussenproduct in de 
gebiedsontwikkeling van Westpoort-De Scheg.  
 
Deel 2 gaat over het vervolg van de gebiedsontwikkeling en de rol van de raad hierbij.  
Er wordt inzicht gegeven in het vervolgproces en de producten en in de rol die de raad hierbij is 
toebedacht. 
 
THEMA Samengaan bibliotheken op 12 mei 2021. Aanvang: 19.30 uur. Voor beide raden 
In navolging van de fusie tussen gemeenten Langedijk en Heerhugowaard zijn ook de twee 
bibliotheken met elkaar in gesprek gegaan over de mogelijkheden tot een fusie. Dit heeft 
geresulteerd in een visiedocument met de gezamenlijke ambitie van de twee samengaande 
bibliotheken, aansluitend bij de maatschappelijke doelstellingen van de gemeente Dijk en Waard. 
De beide bibliotheken willen deze visie met de financiële onderbouwing met de raadsleden delen. 
Duur circa half uur - uiterlijk 3 kwartier. 
 
THEMA “Armoedemonitor en inkomenseffectrapportage 2019, gemeente Heerhugowaard 
en Langedijk” op 12 mei 2021.  
Aanvang: na Samengaan bibliotheken. Voor beide raden. 
Tijdens deze bijeenkomst worden de raden van Gemeente Heerhugowaard en de gemeente 
Langedijk gezamenlijk geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek dat door bureau Kwiz 
is uitgevoerd. Er is onderzoek gedaan naar de omvang en samenstelling van de doelgroepen 
voor het gemeentelijke armoedebeleid en het gebruik van inkomensondersteunende regelingen 
in de gemeenten.  
In de presentatie wordt aandacht besteed aan wat opvallende zaken zijn, welke regelingen en 
mogelijkheden er zijn voor de inwoners en hoeveel gebruik ervan wordt gemaakt. Met het oog op 
de nieuwe gemeente Dijk en waard zullen ook ideeën voor kaders worden gepresenteerd.  
Er volgt nog een uitgebreide RIB.  
 
Forum-avond Afvalstoffenheffing. Aanvang: 20.00 uur 
Op 27 mei organiseert de werkgroep DIP de eerste Forum-bijeenkomst. In het Presidium is hier 
al een paar keer over gesproken:  Forum-bijeenkomsten zijn bedoeld om de raad een breed 
beeld te geven over onderwerpen die door de raad zelf of door de samenleving worden 
aangedragen. Een onderwerp wordt namelijk van alle kanten belicht door op zo’n Forum-avond 



naast raadsleden ook experts, ervaringsdeskundigen en inwoners uit te nodigen om zo vanuit 
verschillende stand-, en uitgangspunten naar een thema te kijken.  
De eerste Forum-avond gaat over de Afvalstoffenheffing: raadsleden krijgen inzicht in de 
verschillende scenario’s om het tarief van de Afvalstoffenheffing te verlagen. Het verminderen 
van het restafval, zoals onlangs is besproken in een raadsinformatiebijeenkomst, is één van die 
mogelijkheden. Andere ideeën worden tijdens de Forum-avond aan praattafels besproken en 
plenair teruggekoppeld. Aan die tafels zitten naast raadsleden dus ook inwoners, experts, 
ervaringsdeskundigen en vak-ambtenaren.  Aan het einde van de avond hebben de raadsleden 
een bredere blik op de verschillende mogelijkheden om het tarief van de Afvalstoffenheffing te 
verlagen. Aan de hand van deze uitkomst kan de gemeenteraad besluiten een initiatiefvoorstel te 
maken, een advies aan het college te geven of te constateren dat verlaging van de 
Afvalstoffenheffing niet wenselijk is. 
Langedijkers zijn ook aanwezig. Vanuit de fusiegedachte dat de verordening op de 
Afvalstoffenheffing geharmoniseerd moet worden, wordt deze avond daarom samen met 
Langedijk georganiseerd. 
 
  

 

 


